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BRM.0002.7.2019 

Protokół Nr VII/19 
z VII sesji Rady Miejskiej w Rynie 

odbytej w dniu 24 kwietnia 2019 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  
w godz.15:00 do 15:19.    
 
 W obradach uczestniczyli: 

-     Radni Rady Miejskiej 

      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 
      -     Sekretarz Gminy - Monika Chyła   
      -     Radca Prawny    - Teresa  Dąbrowska 
      -     Pracownik UMiG – Agnieszka Kozłowska - Budka 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy  
    
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji ( z dn.27.03.2019r. i 11.04.2019r.) 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie    
    między sesjami.  
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i   
    innymi podmiotami realizującymi zadania gminy – za 2018r. Druk 1 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 2 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn na lata  
    2019- 2026.Druk  3                  
9. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
10. Zamknięcie posiedzenia.                           
Porządek obrad: 

Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej.  Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 15 radnych.   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2 Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad. 
 
Ad.3  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji ( z dn.27.03.2019r. i 11.04.2019r.) 
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono.  
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie: 
 
1/ protokół z dnia 27.03.2019r. – w wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, 
Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, 
Andrzej Zacharczyk 
PRZECIW (1) 
Jolanta Danuta Kołakowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Juliusz Sebastian Brant 
 
2/ protokół z dnia 11.04.2019r. w wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Zdzisław Jarosz 
 
 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  
          w okresie  między sesjami.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że:  
1/ w dniu 9 kwietnia br. spotkał się z nauczycielami z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rynie, 
którzy są w trakcie protestu. Dodał, że wspiera ten protest. 
2/ pozostał jeszcze tydzień czasu na złożenie oświadczeń majątkowych. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytał treść pisma Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Giżycku z dnia 12.04.2019r. informujące, że w oświadczeniu majątkowym Pa A. 
Mieczkowski nie podał powierzchni nieruchomości - domku letniskowego oraz adresu 
zamieszkania. Pismo  stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował o zaproszeniu złożonym przez Pana 
M. Kowalskiego do udziału radnych w regatach o puchar Burmistrza MiG, które odbędą się 1 maja 
br. oraz do udziału w zawodach strzeleckich w dniu 3 maja. 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
         sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  
  
Pan J.Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ z grupą sołtysów uczestniczył wojewódzkich dniach sołtysa w Ostródzie 
2/ 2 kwietnia odbyło się w Rynie spotkanie w sprawie projektu Czyste Powietrze  
3/ 4 kwietnia odbyło się spotkanie w sprawie przebiegu drogi nr 16 przez Gminę Ryn  
4/ 8 kwietnia wspólnie z Panią Sekretarz odwiedził schronisko w Radysach, w którym przebywają  
    bezpańskie psy z terenu Gminy Ryn. Dodał, że nie stwierdzili, aby w schronisku działo się coś   
    niedobrego.  
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5/ 17 kwietnia odebrał promesę z rąk Pana Ministra Zielińskiego na dofinansowanie samochodu  
     dla straży pożarnej w Rynie. Przypominał, że były założenia, że Gmina dołoży 350 000, a  
    450 000 zł  będzie pochodziło ze źródeł rządowych, jednak kwota ta została zmniejszona o   
    40 000 zł.  
 
 
Ad.6 Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami  
         pozarządowymi i  innymi podmiotami realizującymi zadania gminy – za 2018r. Druk 1 
 
Pani W. Wachowska – pracownik UMiG – poinformowała, że  Gmina przeznaczyła na ten program  
45 000 zł w tym na wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej  - 29 000 zł, działalność na 
rzecz osób niepełnosprawnych – 1 000 zł , na kulturę, sztukę o ochronę dóbr kultury – 15 000 zł. 
 
Ad.7  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 2 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr VII/51/19 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn na   
         lata 2019- 2026. Druk 3                  
 
Pani A. Kozłowska – Budka – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ryn na lata 2019- 2026. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr VII/52/19 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, 
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Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, 
Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.9  Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że wspólnie z Panem Burmistrzem 
przygotowali podziękowania dla byłych sołtysów za ich czteroletnią pracę na rzecz lokalnego 
społeczeństwa. 
 
Pan I. Nieckarz podziękował Pani Skarbnik oraz Panu Burmistrzowi za sukcesywne dostawianie 
koszy przy chodnikach.  
 
Pani M. Tuczyńska – Dyrektor RPEKiT – zaprosiła na imprezę organizowaną 1 maja br. pod 
hasłem „ Majówka nad Ryńskim”. W ramach  imprezy odbędą się regaty o puchar Burmistrza 
Miasta i Gminy Ryn, na które zapraszał Pan M. Kowalski. Współorganizatorem regat jest również 
Ekomarina i Szkolne Schronisko Młodzieżowe „ Zofiówka”. Pani Dyrektor przedstawiła program 
majówki. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zaprosił radnych do udziału w regatach, jak 
również do udziału w zawodach strzeleckich.  
 
 
Ad.10 Zamknięcie posiedzenia.                           
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 
                                                                                 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 

Protokółowała:                                                                     Juliusz Brant 

Bożena Dybała                                                                            

 

 

 

 

 


